

理工研究國際期刊

第十卷 第二期

中文目次

反射錐及反射鏡應用在 LED 外科手術燈具醫療模組之研究	余冠伶、許世昌、黃曼青、蔡宜靜 1
以熱溶劑迴流法及硒化熱退火製備不同銅比例之銅銦鎵硒(CIGS)	楊明霖、許世昌 17
軸對稱準自互補式液晶聚合物薄膜天線之設計及研製	蔡汶樺、陳居毓 23
應用於食品安全監控感測器之電化學分析儀設計與實現	趙竟詠、黃俊岳、張翠玲 33
結合手機實現行動式毒性化合物初步篩檢系統 蔡懷恩、李聖文、黃君仁、蒲坤義、陳柏予、王秉心、李世明、張翠玲、陳建志	43
不同輔具教學法對國小五年級學童在小數的加減法單元的學習成就、學習動機之影響	楊雅涵、黃建中 63
77GHz 車用雷達串聯微帶天線之設計.....	蘇哲琛、陳居毓 81

International Journal of Science and Engineering

Volume 10, NO.2

CONTENTS

The Research of Reflective Cones and Mirrors for LED Surgical Luminaire Medical Modules	Kuan-Ling Yu, Shih-Chang Shei, Man-Ching Huang, I-Ching Tsai	1
Synthesis and Selenization of CIGS particle with different copper ratios fabricated by solvothermal refluxing method.....	Ming-Lin Yang, Shih-Chang Shei	17
Design and Fabrication of Axially Symmetrical Quasi-Self-Complementary Antenna on Liquid Crystal Polymer Film.....	Wen-Hua Tsai1, Chu-Yu Chen	23
Design and Implementation of Electrochemical Potentiostat for Food Safety Monitoring Biosensors.....	Chin-Yung Chao, Chun-Yueh Huang, Tsui-Ling Chang	33
Integrating Optical Identification and Fluorescent Protein to Develop a Preliminary Screening System for Toxic Com-pounds	Huai-En Tsai, Sheng-Wen Li, Jun-Ren Huang, Kun Yi Pu, Bo-Yu Chen, Ping-Hsin Wang, Shih-Ming Li, T.L. Chang, Jen-Jee Chen	43
The Effect of Different Teaching Aid on Learning Achievement and Motivation in Decimal Addition and Subtraction for Elementary School Fifth Graders	Ya-Han Yang, Chien-Chung Huang	63
A Series-Fed Microstrip Antenna for 77GHz Automotive Radar	Zhe-Chen Su, Chu-Yu Chen	81